



LOCATION:	Nakiska, Alberta MapMaker – SC & SG / Nakiska Ski Resort Host: Alberta Alpine/Alpine Canada Alpin	
EVENT :	Ladies & Men Free ski – Whoop Up SG – Ladies & Men SG – Ladies & Men SC – Ladies SC – Men	- 05 Dec 2011 - 06 Dec 2011 - 07 Dec 2011 - 08 Dec 2011 - 09 Dec 2011
SANCTION:	FIS, ACA and AB Alpine	
ELIGIBILITY:	ICR & NorAm Cup Rules - First year (J1) Canadian athletes are not eligible to participate. Review NorAm J1 rule for exemption criteria.	
ENTRY FEES:	SG -75\$/EACH, SC – 90\$. We accept: cash, traveler’s cheques, money orders, VISA, and MC. AMEX & PERSONAL CHEQUES ARE NOT ACCEPTED. Coaches should pay for their own team. (Refer to FIS Continental Cup rules 7.1-7.5 for Payment of expenses). Payment will be accepted from 17:00 – 19:00 hrs Monday, 05 Dec 11, Mt Allan Room, Mt Kidd Manor.	
ENTRY DEADLINE:	21.11.2011 for foreign entries, 04.11.2011 for Canadian entries. Official FIS entry forms. Withdrawals must be submitted with confirmation to ACA 5 days prior to first Team Captains meeting. Failure to comply will result in monetary sanction. (ACA Domestic Handbook rule 2.7.4)	
REGISTRATION:	All Clubs and zones to send entries to their PSO’s. All PSO and other nation entries to be sent on completed FIS form to: (ACA will ensure the race secretary receives one form per nation 1 week prior to event)	Alpine Canada Alpin c/o Jenn Duggan Tel: (403)777-3206 Cell: (403) 804 3873 Email: raceentries@alpinecanada.org
DEPOSITS:	Bib Deposit: \$100.00 CDN* Teardown deposit: \$100.00 CDN * (separate cheques) No refund for teams whose medal recipients are not present at the awards per ACA policy.)	
LIFT TICKETS:	Racing days are included in entry fee. CanWest Pass holders must get an event ticket at registration. Passes will not be scanned at the resort. Training Day passes can be purchased at the ticket window at a discount	
TEAM CAPTAINS’ MEETING:	Ladies & Men: 19:00 hrs, Monday, 05 Dec 11 Wild Flower Room, Mt Kidd Manor, Nakiska, Alberta Equipment testing – Boots & Suits – 05.12.2011 from 1000-1900hrs Mt Allan Room Equipment testing will also be available 1 hour prior & post Team Captains meetings.	
ACCOMMODATION:	Accommodation is the responsibility of coaches and competitors. EARLY BOOKING ADVISED. The ROC has negotiated preferred rates at: Delta Kananaskis Heather Riddick - hriddick@deltahotels.com Tel: (403) 591 6844 Refer to the NorAm Cup team block when booking.	
ROC:	POSITION	NAME
	Chairman:	Maryse Daze
	Chief of Race:	Todd McNutt
	Chief of Course:	Bob Leitch
	Chief of Timing:	Dick Beare
	Race Administrator	Phyllis Kennedy (kennedype@shaw.ca)





HOMMES & DAMMES 2XSUPER G & SC

LIEUX:	Nakiska, Alberta Mapmaker – SC et deux SG / station de ski Nakiska HOTE:: Alpin Alberta/Canada Alpin	
EVENEMENTS :	Homes & dames ski libres – Whoop Up SG – Homes & dames SG – Homes & dames SC – Dames SC – Hommes	05 Dec 2011 06 Dec 2011 07 Dec 2011 08 Dec 2011 09 Dec 2011
SANCTION:	FIS, ACA et Alpin Alberta	
ELIGIBILITE:	ICR & règlements Canada Alpin – Les athlètes canadienne en première année FIS ne sont pas admissibles a participer au Coupe NorAm. Revue les règles NorAm pour les critères d'exemption.	
FRAIS D'INSCRIPTION:	SG -75\$/chaque, SC – 90\$. Chèque payable a Alpine Canada Alpin. Le paiement doit être fait par les entraîneurs au moment de l'inscription. Nous acceptons l'argent comptant, les chèques de voyage ou d'équipe. VISA, MC et AMEX. LES CHÈQUES PERSONNELS SERONT REFUSÉS. (Se reporter à la FIS Continental Cup règles 07.01 à 07.05 pour le paiement des frais). Le paiement sera accepté à partir de 17h00 - 19:00 le lundi 5 décembre 11, Mt Allan Chambr, au mont Kidd Manor.	
DATE LIMITE D'INSCRIPTION:	21.11.2011 pour inscriptions étrangères & 04.11.2011 pour inscriptions canadiennes. Formulaires d'inscriptions officiels. Les retraits doivent être soumis avec confirmation d'ACA au moins cinq (5) jours avant la première réunion d'équipe. Une sanction financière sera appliquée si ce règlement n'est pas respecté. (Voir Domestic Handbook Rule 2.7.4)	
INSCRIPTIONS:	Tous les clubs et zones doivent envoyer leurs inscriptions aux OSP. Les OSP doivent envoyer l'entrée a ACA par le 4, novembre, 2011. Toutes les autres nations doivent envoyer leurs inscriptions sur un formulaire FIS à :	Alpine Canada Alpin c/o Jenn Duggan Tel: (403)777-3206 Cell: (403) 804 3873 Courrielle: raceentries@alpinecanada.org
DEPOTS:	bib dépôt: \$100.00 CDN/USD démontage de dépôt \$100.00 CDN/USD (chèques distinct) Aucun remboursement pour les équipes dont la médaille bénéficiaires ne sont pas présents à la politique de bourses par l'ACA.	
BILLET DU REMONTAGE:	Billets de compétition inclus dans les frais d'entrée. Période D'entraînement: Peut être achemine au kiosk de billet a la Station de ski Nakiska Déteneteurs de CanWest doit obtenir un billet d'événement à l'inscription. Les passes CANWEST ne seront pas analysés à la station.	
REUNION DES CAPITAINES:	Homme & dame: 19:00 hrs, Lundi, 05 Décembre, 2011 Chambre Wild Flower au Mt Kidd Manor, Nakiska, Alberta Certification d'équipement – Bottes & suite de descente - 05.12.2011 à partir de 1000 - 1900hrs au Salle Mont Allan Certification d'équipement sera également disponible 1 heure avant et après les réunions des capitaines d'équipe.	
HEBERGEMENT:	D'hébergement sont la responsabilité des coureurs et entraîneurs. RESERVER AUSSI TOT POSSIBLE Delta Kananaskis Heather Riddick - hriddick@deltahotels.com Tel: (403) 591 6844 Reportez-vous au bloc équipe de la Coupe Nor-Am lors de la réservation.	
COMITE ORGANISATEUR:	POSITION	Nom
	Président:	Maryse Daze
	Directeur d'épreuve:	Todd McNutt
	Chef de piste:	Bob Leitch
	Chef Chronomètre::	Dick Beare
	Secrtaire de course	Phyllis Kennedy (kennedype@shaw.ca)

